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АННОТАЦИЯ 

Ташлиева Ислама Дортгулыевича 

Туркмено-китайские торгово-экономические отношения 

1. Структура и объем дипломной работы 
Дипломная работа состоит из оглавления, реферата дипломной работы на 

двух языках, перечня условных обозначений, введения, шести глав, 
заключения, списка использованной литературы и приложения. Объем 
дипломной работы составляет 51 страниц. Список использованной литературы 
составляет 56 позиций.  

2. Перечень ключевых слов: 
ТУРКМЕНСКО-КИТАЙСКИЕ ОТНОШЕНИЯ, ТУРМЕНИСТАН, 

КИТАЙСКАЯ НАРОДНАЯ РЕСПУБЛИКА, ТОРГОВО-ЭКОНОМИЧЕКИЕ 
ОТНОШЕНИЯ, ЭКОНОМИЧЕСКИЙ ПОЯС ШЕЛКОВОГО ПУТИ, 
ДВУСТОРОННЕЕ СОТРУДНИЧЕСТВО. 

3. Содержание работы 
Объект исследования – туркмено-китайские торгово-экономические 

отношения.  
Предмет исследования – развитие и результаты торгово-экономического 

сотрудничества Туркменистана и Китая.  
Цель исследования – дать характеристику туркмено-китайским торгово-

экономическим отношениям.  
 Методы исследования. В работе использованы общенаучные методы 

системного, структурного, контекстуального, критического анализа на основе 
принципов объективизма и структурного единства исследовательских задач, а 
также специальные методы: исторические, метод абстрагирования, 
конкретизации. 

 Результаты и их новизна. Исследование является первым 
системным изучением торгово-экономических отношений Туркменистана и 
Китая. В работе выявлены проблемы, определяющие необходимость 
углубления данных отношений. Дана оценка текущего уровня сотрудничества 
и выявлены перспективы развития отношений этих стран.  

Достоверность материалов и результатов дипломной работы. 
Использованные материалы и результаты дипломной работы являются 
достоверными. Работа выполнена самостоятельно.  

Рекомендации по использованию результатов работы. Итоги работы 
могут быть использованы для продолжения исследования отношений 
Туркменистана и Китая, при подготовке монографий и учебников. 

 

 



ANNOTATION 

Tashlyev Islam Dortgulievich 

Turkmen-Chinese trade and economic relations 

1. Structure and scope of the thesis. 
The diploma thesis consists of diploma thesis assignment, table of contents, 

diploma thesis abstract, legend, introduction, six chapters, conclusion and list of 
references. The total size of the thesis is 51 pages. The bibliographic list includes 56 
positions.  

2. Keywords: 
TURKMEN-CHINESE RELATIONS, TURKMENISTAN, PEOPLE'S 

REPUBLIC OF CHINA, TRADE AND ECONOMIC RELATIONS, ECONOMIC 
BELT OF THE SILK ROAD, BILATERAL COOPERATION.  

3. The text of the abstract. 
The object of this research is the Turkmen-Chinese.  
The subject of the research is the development and results of trade and economic 

cooperation between Turkmenistan and China. 
The aim of this research is to characterize the Turkmen-Chinese trade and 

economic relations.  
The methods of this research are general scientific methods of systemic, 

structural, contextual, critical analysis based on the principles of objectivity and 
structural unity of research problems, as well as special methods: historical, 
abstraction, concretization method are used in the work. 

Findings and novelty. The study is the first systematic study of the trade and 
economic relations between Turkmenistan and China. The paper identifies the 
problems that determine the need for deepening these relations. An assessment of the 
current level of cooperation is given and prospects for the development of relations 
between these countries are revealed. 

Reliability of materials and the results of the thesis. The materials used and the 
results of the thesis are reliable. The work was done independently. 

Recommendations for using the results of work. The results of the work can be 
used to continue the study of relations between Turkmenistan and China, in the 
preparation of monographs and textbooks. 

The results of the work can be used to continue the research of relations between 
Turkmenistan and China, in the preparation of monographs and textbooks.  
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